
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, АРХИТЕКТУРА  

И ЖИЛИЩНА ПОЛИТИКА 

ПРОТОКОЛ № 73 

 

от заседанието на Постоянната  Комисия по Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика, проведено присъствено в Зала № 1, ет. 2, сградата 

на ул. „Московска“ № 33 

Днес, 25.01.2023 г. в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. „Московска“ 33 се проведе 

присъствено заседание на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика.  

Постъпили са  становища от Ирина Кекевска, Росица Николова и Янка Сачкова- 

външни експерти- архитекти на Комисията по докладите на Главния архитект на СО. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 12 
общински съветника, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Отсъстват към момента Л. Радева, С. Марков, И. Йорданова, Б. Игнатов и Б. 
Бонев.  Присъственият лист е приложен към Протокола- Приложение № 1 

Председателя на Комисията докладва дневния ред на заседанието на Комисията. 

И. Петков предлага т. 2 от дневния ред да отпадне, тъй като вчера е отложена от 
ПК по ООСЗГ за комплектоване и обществено обсъждане. 

Б. Димитров предлага т. 15 от дневния ред да отпадне, тъй като вчера ПК по 
Финанси и бюджет са я отложили за изготвяне на нова пазарна оценка.  

Д. Тонова прави обратното на И. Петков предложение, а именно- т. 2 да остане за 
разглеждане в дневния ред. 

Гласува се направеното предложение на Д. Тонова за оставане на т. 2 в дневния 
ред и нейното разглеждане: 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

Против - За Против Против - Против - За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
12 

- Против Против Против - За  За За 
ЗА 5 

ПРОТИВ 7 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, интернет страница http://council.sofia.bg/ 
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ВЪЗД. СЕ Няма 

В резултат на проведеното гласуване, Комисията не приема предложението на Д. 
Тонова за оставане на т. 2 в дневния ред. 

Членовете на Комисията гласуваха поименно предложеният дневен ред, без т. 2 и 
без т. 15, както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За - Възд. се За За - За - Възд. се 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
12 

- За За За - Възд. се Възд. се Възд. се 
ЗА 7 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 5 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията, без т. 2 и т. 15. 

Приетият дневен ред е приложен към Протокола- Приложение № 2. 

По т. 1. от дневния ред: 

Точките на Главния архитект се докладват от неговия представител- урб. Златко 
Терзиев от НАГ. 

С. Марков и И. Йорданова вече са на линия, общинските съветници са 14. 

Б. Иванов казва, че в графика на заседанията на СОС е необходимо да се 
посочат дати за месеците октомври, ноември и декември. 

Б. Бориславов е на мнение, че СОС си прави план за заседанията до края на 
мандата си- до средата на м. октомври 2023 г., следващия мандат на СОС ще реши 
кога да заседава. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За - За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
14 

- Възд. се Възд. се Възд. се - Възд. се Възд. се Възд. се 
ЗА 8 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 6 

По т. 2. от дневния ред: 
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Комисията е отложила доклада в началото на заседанието с гласуването на 

дневния ред, поради отлагането му от ПК по ООСЗГ с искане за комплектоване на 

доклада и за обществено обсъждане. 

По т. 3. от дневния ред:  

С. Марков заявява, че няма да участва в гласуването. 

Д. Тонова напуска заседанието. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За - За За За - За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
12 

- За За За - За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 4. от дневния ред: 

Л. Радева и Б. Бонев в 10. 15 часа се присъединяват към работата на Комисията, 

като със тях общинските съветници са 15. 

Б. Милчев счита решението за незаконосъобразно, а Е. Александрова /външен 

експерт- юрист на Комисията/ казва, че СОС е компетентен да се произнесе и да 

препотвърди решението. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За Възд. се За За За За  За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- Възд. се Възд. се За Възд. се За За -  
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 4 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 
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По т. 5. от дневния ред: 

Б. Милчев, Б. Димитров и Б. Иванов изказаха своите мнения по доклада. 

П. Стрясков /външен експерт на Комисията/ също се изказа за спецификите на 
мястото и попита има ли становища. 

Златко Терзиев отговаря, като казва, че има становища на РИОСВ и Геозащита- 
гр. Перник. 

И. Петков не вижда пречка да се приеме доклада и казва, че становищата са 
предмет на инвестиционното проектиране. 

Г. Стефанова изразява несъгласието си да се разреши строеж в свлачище. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За Възд. се За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- Възд. се Възд. се Възд. се Възд. се За За -  
ЗА 10 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 5 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 

земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 6. от дневния ред: 

Б. Милчев казва, че при внасянето на такива доклади от НАГ следва да внася 
транспортно- комуникационното проучване за цялата зона, за да става ясно. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- Възд. се За За За За За -  
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 

земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 
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3. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 7. от дневния ред: 

 З. Терзиев коментира забележките в становището на Сачкова, като казва, че 

съображенията са им административни. 

 Сачкова казва, че има техническа забележка-  не е показана устройствената 

зона. 

 И. Петков предлага да бъде коригирана графичната част, като в нея да бъде 

отразена устройствената зона. З. Терзиев поема ангажимент корекцията да бъде 

извършена до края на работния ден. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За За За - За - 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
11 

- За За За За - За -  
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 

земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 8. от дневния ред: 

З. Терзиев коментира забележките в становищата на външните експерти на 

Комисията, като казва, че са допуснати технически грешки и има цели абзаци, които 

трябва да отпаднат, свързани с местонахождението на имотите в ПУП, а именно 

района е „Сердика“, а не „Подуяне“, както е посочено. Представя нов, коригиран проект 

за решение, изчистен от допуснатите технически грешки. 

Б. Милчев казва, че това е пак провал на СО с пробива „Г. Д. Николаев“. 

Р. Николова поставя също своите въпроси, свързани с разрезите, подземното 

паркиране и подпокривното пространство, на които З. Терзиев отговаря подробно. 
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И. Петков е на мнение само като препоръка към НАГ в бъдеще да се изработят 

специфични правила за оформяне  на задните силуети, указване за северните фасади 

на сградите. 

1. Комисията подкрепя доклада, като поради допуснати технически грешки 

предлага нов коригиран проект за решение, неразделна част от настоящото 

становище.  

 Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- Против За Възд. се Възд. се За За -  
ЗА 12 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ 2 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 

земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 9. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- За За За За За За -  
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 

земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 10. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 
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За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- За За За За За За -  
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 11. от дневния ред: 

 Б. Димитров заявява, че подкрепя инициативата и поставя своите въпроси. 

З. Терзиев и Николова от НАГ отговарят подробно за окаяното състояние на 

находищата за минерална вода и необходимостта от време и средства за тяхното 

възстановяване. 

Б. Милчев поставя въпроса за приетата Стратегия за минералните извори, за 

нейното изпълнение и пита дали от НА ще предоставят някакъв доклад. 

Л. Радева- Председател на ресорната Комисия по Опазване на околната среда 

информира членовете, че вече са водили такъв разговор с Главния архитект на СО за 

представяне на информация за изпълнението на Стратегията за минералните води и 

предлага информацията от НАГ да бъде представена на съвместно заседание на 

двете Комисии. 

И. Петков приема предложеното от Л. Радева за представяне от страна на НАГ 

на отчет за Стратегията за минералните води на вниманието на двете Комисии. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- За За За За За За -  
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 12. от дневния ред: 
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1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 

да бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Д. 

Барбалов. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- За За За За За За -  
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 13. от дневния ред: 

Б. Бонев е на мнение, че цената е ниска за имот в тази зона – Киноцентъра- 
Бояна, иска да се коригира. 

Т. Петков- вносител по доклада пояснява, че имота е с голяма денивелация, че 
непрекъснато връщат за нови оценки, че районните кметове не разбират от оценки и ги 
възлагат на оценители. 

Б. Димитров пояснява, че в ПК по Финанси и бюджет цените се разглеждат много 
обстойно и почти винаги се коригират. 

Б. Бонев повдига въпроса за качеството на оценките, като взима пример от 
казаното от Б. Димитров, че оценките се коригират непрекъснато в посока нагоре от ПК 
по Финанси и бюджет. 

И. Петков предлага да бъде отправена препоръка  до ПК по Финанси и бюджет да 
преразгледа оценката с цел нейното увеличаване. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 

да бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Д. 

Барбалов и З. Здравков. 

2.Комисията отправя препоръка към ПК по Финанси и бюджет да преразгледа 

цената с цел нейното увеличение. 

 

 Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 



 

9 

 

- За Възд. се За Против Възд. се Възд. се -  
ЗА 11 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ 3 

По т. 14. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 

да бъде отразено допълнението, съгласно становището на Д. Барбалов и З. Здравков. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- За За За За За За -  
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 15. от дневния ред: 

Комисията е отложила доклада още в началото на заседанието при приемането 

на дневния ред, поради отлагането му от ПК по Финанси и бюджет за изготвяне на 

нова пазарна оценка. 

 По т. 16. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 

да бъдат отразени допълненията, съгласно становището на Д. Барбалов и З. Здравков. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- За За За За За За -  
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 17. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 

да бъдат отразени допълненията, съгласно становището на Д. Барбалов и з. Здравков. 

Поименното гласуване е както следва:  
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И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- За За За За За За -  
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 18. от дневния ред: 

Б. Бонев счита, че цената е ниска, че обезщетението трябва да е срещу жилищни 
имоти в бъдещата сграда, а не в пари. Отправя въпрос към вносителя колко са 
нуждаещите се от жилища на територията на район „Надежда“ и водени ли са 
разговори с инвеститора за обезщетение срещу апартаменти в бъдещата сграда. 

Д. Димов- вносител по доклада отговаря, като казва, че тук няма нужда от 
обезщетение, че следващия доклад е такъв и, че не са водени преговори за 
обезщетение. 

Б. Димитров информира членовете на Комисията, че вчера ПК по Финанси и 
бюджет е вдигнала цената. 

Б. Бонев предлага да се отложи доклада, да се проведат разговори с инвеститора 
за обезщетение срещу апартаменти и ако е съгласен, следващия път, когато се 
разглежда доклада да се има предвид и тази опция и тогава да се решава. 

Гласува се направеното предложение на Б. Бонев за отлагане на доклада  и 
провеждане на разговори с инвеститора за обезщетение в апартаменти. 

Поименното гласуване е както следва: 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

Против Против За Против Против Против Против Против Против 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- Против За За За Против За -  
ЗА 5 

ПРОТИВ 10 

ВЪЗД. СЕ Няма 

В резултат на проведеното гласуване, Комисията не приема предложението за 

отлагане на доклада. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 
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Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- Възд. се Възд. се За Против За Възд. се -  
ЗА 11 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ 3 

По т. 19. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- За За За За За За -  
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 20. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- За За За За За За -  
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 21. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- За За За За За За -  
ЗА 15 
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ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 22. от дневния ред: 

И. Петков е заявил, че няма да участва в гласуването. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, представен 

от вносителя с писмо, вх. № № СОА22-ВК08-18056/2/10.01.2023 г., като предлага в него 

да бъдат отразени допълненията в правните основания, съгласно становището на Д. 

Барбалов и З. Здравков. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

- За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
14 

- За За За За За За -  
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 23. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 

да бъдат отразени измененията, съгласно становището на Д. Барбалов и З. Здравков. 

1.  Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- За За За За За За -  
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 24. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 

да бъдат отразени измененията, съгласно становището на Д. Барбалов и З. Здравков. 

1.  Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За За За За За За За За 
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Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
15 

- За За За За За За -  
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 25. /Разни/ от дневния ред: 

Б. Бонев за пореден път поставя въпроса за събирането на Работната група за 
Наредбата за общинските жилища- да се прегледа актуалността й, да бъде подложена 
на обществено обсъждане и да влезе в СОС за гласуване. 

И.  Петков припомня, че е имало предложение за среща с 24- те районни кмета за 
продажбите на общинските жилища и предлага да се подготвят предварително 
въпросите, които да им се изпратят, за да могат да са подготвени и да отговорят. Да 
бъдат излъчени три или 4 въпроса чрез Дирекция „Общинска собственост“ на СО и да 
се разгледат  на следваща Комисия, когато не сме натоварени с много доклади. 

Л. Радева напомня и за такава среща с районните кметове за санирането, която 
среща ще подпомогне кметовете в тяхната работа по въпроса. 

Г. Стефанова припомня, че единият от въпросите следва да е 
законосъобразността на продажбите на общинските жилища, които се извършват в 
последните няколко месеца. 

Поради изчерпване на дневния ред в 11. 25 часа Председателят на Комисията 
Ивайло Петков закри заседанието на Комисията. 

 

Протоколът е изготвен на 25.01.2023 г. 

 

Изготвил: 

/п/ Росица Григорова 

Главен експерт 

 [име, фамилия, длъжност] 

  

 
 

       
Председател на Постоянната  
Комисия по Устройство на 
територията, архитектура и 
жилищна политика: /п/ Арх. Ивайло Петков 

 

[име, фамилия] 
 
 

25.01.2023 г. 

 
[дата на подписване] 
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Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика: /п/ Лорита Радева 

 
[име, фамилия] 

 
 

25.01.2023 г. 

 
[дата на подписване] 

Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика: /п/ Румен Русев 

 
[име, фамилия] 

 
 

25.01.2023 г. 

 
[дата на подписване] 

 


